

Василиса Богославская родилась в Санкт-Петербурге в 2014 году. В 2021 году начала обучаться в ДМШ №17 им.Рубинштейна по классу арфы у Марии Окуневой. В 2022 году стала лауреатом нескольких музыкальных конкурсов: II Всероссийский открытый арфовый фестиваль-конкурс имени А.Д. Тугай (лауреат III степени), XII Московский международный конкурс музыкантов "Волшебная лира" (лауреат III степени), IX Stockholm international music competition (лауреат II степени), International Arts Festival & Contest "Music Bridge" (лауреат I степени, очно).

В 2023 году : I Всероссийский конкурс исполнительского искусства "Творческие люди России" (лауреат I степени), XIV Savshinsky international music competition (лауреат I степени)

12 июня 2022 года Василиса Богославская приняла участие в концерте "Музыкальное будущее России", который состоялся на сцене Мариинского театра в рамках "XXX музыкального фестиваля "Звёзды белых ночей". 31 марта 2023 года приняла участие в концерте "Весенние переливы на струнах арфы", который состоялся на сцене Мариинского театра в преддверии Международного фестиваля "Виртуозы флейты" & "Северная лира".

Является победителем XV городского фестиваля-смотре учащихся младших классов Санкт-Петербургских государственных бюджетных образовательных учреждений в сфере искусств "Я уже артист!".

В рамках XIX Московского фестиваля "Арфовое искусство России" принимала участие в мастер-классе засл.деят.искусств РФ, профессора Н.Х. Шамеевой и концерте в Музыкальной гостиной дома Шуваловой. В рамках I Открытого фестиваля "Арфа на Неве" принимала участие в мастер-классе преподавателя ССМШ при СПбГК им. Н.А.Римского-Корсакова М.В.Смирновой. В рамках Международного фестиваля "Виртуозы флейты" & "Северная лира" принимала участие в мастер-классе народной артистки России Э.А. Москвитиной.

Принимает активное участие в концертах класса и школы.

Vasilisa Bogoslavskaya was born in St. Petersburg in 2014. In 2021, she began studying at the Rubinstein Children's Music School No. 17 in the harp class with Maria Okuneva. In 2022, she became a laureate of several music competitions: II All-Russian Open Harp Festival-Competition named after A.D. Tugai (III degree laureate), XII Moscow International Music Competition "Magic Lyre" (III degree laureate), IX Stockholm international music competition (II degree laureate), International Arts Festival & Contest "Music Bridge" (I degree laureate , internally). In 2023: I All-Russian competition of performing arts "Creative people of Russia" (I degree laureate), XIV Savshinsky international music competition (I degree laureate)

On June 12, 2022, Vasilisa Bogoslavskaya took part in the concert "Musical Future of Russia", which took place on the stage of the Mariinsky Theater as part of the XXX Music Festival "Stars of the White Nights". On March 31, 2023, she took part in the concert "Spring overflows on harp strings", which took place on the stage of the Mariinsky Theater on the eve of the International Festival "Virtuosos of the Flute" & "Northern Lyre".

He is the winner of the XV city festival-review of elementary school students of St. Petersburg state budgetary educational institutions in the field of arts "I'm already an artist!"

Within the framework of the 19th Moscow Festival "Harp Art of Russia" she took part in a master class of the Honored Artists of the Russian Federation, Professor N.Kh. Shameeva and a concert in the Musical Living Room of the Shuvalova House. As part of the 1st Open Festival "Harp on the Neva", she took part in a master class by a teacher at the School of Music at St. Petersburg State Conservatory named after. N.A. Rimsky-Korsakov M.V. Smirnova. In the framework of the International Festival

"Virtuosos of the Flute" & "Northern Lyre" she took part in a master class by the People's Artist of Russia E.A. Moskvitina.

Takes an active part in class and school concerts.